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13.1 Mötets öppnande  
Ordförande Camilla Rönnqvist hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat 
 
13.2 Dagordning   
Fastställdes 
 
13.3 Val av justerare   

Madelene Dahlgren valdes att justera protokollet jämte ordförande Camilla Rönnqvist 
 
13.4 Föregående protokoll  
Godkändes och lades till handlingarna 
 
13.5 Ekonomisk rapport   
Plusgiro                     Antal medlemmar  283st 
168254,12:- 

Fakturor 

- Nykvarns hundhall 2250:- 191218 

- Svenska mässan/My Dog 595:- 191223 

- Tryck tidning 5552,40:- 191223 

- Hedersmedlemmar x3 á 400:- = 1200:- 19123 

- IGP provledarutbildning 400:- 191223 

- Porto tidningen 3631:- 191230 

Totalt under December 13628,40:- 

 

In 360:- på Swish för  

2st Pannband 

1st Kompendie         

 

13.6 Skrivelser/mail IN / UT  

 

IN  

# SBK Organisationskonferens 2020 

# Nytt tävlingssystem  ingång  SBK 

# Klubbavräkning  

# SBK info nr.8 

# Protokollsutdrag från SKKs avelskommittés senaste möte 

# DCM information till SKK  

 



UT  

# Verksamhetsberättelse 2020 & Verksamhetsplan 2021  

 

13.7 Utskotten:   

PR / Info 

Tidningen  

# Manusstopp tidningen 20 Mars 

# Trofén uppdateras och avslutas inom kort 

 

Prov / Tävling 

# Nytt tävlingssystem är under utveckling i SBK tävling men ligger på is för närvarande 

 

Utställning  

# Vinterspecialen 15 mars 2020  

Inbjudan kommer läggas upp på Facebook samt klubbens hemsida. Hjälpa till med att dela inbjudan 

på facebook. Lena Wilhelmsson kommer ta emot anmälningarna och en mail kommer 

 

Exteriör 

# Exteriörbeskrivning Nykvarns Hundhall 16 Nov. Tack till Camilla Rönnqvist som bedömde dessa 10 

hundar. Det har varit problem med att anmälda hundar ej har betalat anmälningsavgiften. 

Protokollet kommer först publiceras  när avgiften har inkommit till klubben.  

 

Avel /Hälsa 

# Konferensen på Södertälje BK 18 Januari.  Lågt deltagande trots att man har gått ut med 

förfrågning vad medlemmarna vill ha mer info om. Datum har gått ut med god tidsmarginal för att 

folk skall kunna planera.  

Förslag på att bjuda in lokala uppfödare på Södertälje BK:s sida 

 

13.8 AU beslut 

Efter diskussion med ordförande i västra ang Årsmötet mars 2020 beslutade styrelsen att lägga 

årsmötet i Stockholm 

 

13.9 Nya frågor   

# SBK Organisationskonferens 24-26 Januari 2020 

Camilla och Madde delar på helgen det är avsatt tid för rasklubbarna att träffas under hela 

helgen 

 

13.10 Övriga frågor 

# Två nya provledare i IGP Conny Hallberg och Eva Jansson. Stort Grattis! 

# Montern på Stora Stockholm var välbesökt och mycket uppskattad. Stort tack till alla som har hjälp 

till på något sätt. 

 

13.11 Nästa möte   
Tisdag 4 Februari samt Tisdag 25 Februari endast ang Årsmötet 

 

13.12 Avslutning    



Ordförande Camilla Rönnqvist tackade de närvarande för ett bra möte och förklarade detsamma för 

avslutat 

  

 

 


